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Prezydent Miasta Wloclawek

INTERPELACJA

W imieniu mieszkaric6w Woclawka proszg o usunigcie ubytk6w w nawierzchni ulicy

Sw. Antoniego. Jednoczedni wskazane byloby uykonani e przez podlegle Panu slu2by

przegl4du nawierzchni wigkszoSci dr6g miejskich w zakesie naprawy ich po okesie

zimowym. Z uzyskanych przeze mnie informacji wynika, 2e uszkodzenia nawierzchni

wystEpuj4 takze na innych drogach miejskich.
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